
Protokół nr 21.16

z posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu
25 sierpnia 2016 roku w godzinach 1345– 1455

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski, który prowadził
obrady  do  pkt.  2  porządku  obrad.  Następnie  prowadzenie  obrad  przejął  Przewodniczący
Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   wg załączonej  listy    obecności;  na
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Dariusz  Dracewicz,  Dorota  Kruszewska
i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta - Artur Urbański,
 Przewodniczący Rady Miasta – Dariusz Wasilewski,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu – Barbara Dąbrowska,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych - Maciej Juchniewicz,
 Radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski,

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  Ełku  Dariusz  Wasilewski  po  stwierdzeniu  quorum

pozwalającego  na  podejmowanie  prawomocnych  decyzji  o  godzinie  13.45  otworzył
posiedzenie Komisji witając członków Komisji oraz gości.
Następnie zapytał o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia. 
Komisja nie wniosła uwag i w obecności 7 radnych; jednogłośnie – 7 głosami „za” przyjęła
porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Ukonstytuowanie się komisji w związku ze zmianą Statutu Miasta Ełku.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
4. Informacja dotycząca przygotowania bazy sportowej i rekreacyjnej na terenie miasta przed 

nowym rokiem szkolnym. 

5. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2016-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2016,  
3) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  30  sierpnia  2016  r.

i dotyczących prac Komisji.

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt. 2. Ukonstytuowanie się komisji w związku ze zmianą Statutu Miasta Ełku.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski powiedział na wstępie, że 2 lipca 2016
roku  wszedł  w  życie  nowy  Statut  Miasta  Ełku  i  konieczne  jest  uchwalenie  zmian
w nazewnictwie poszczególnych komisji zgodnie z zapisami statutu. W związku z tym zwołał
posiedzenie komisji, by komisja się ukonstytuowała.

Nazwa  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  została  zmieniona  na  Komisję  Sportu
i  Rekreacji.  Ponadto  zastępca  przewodniczącego  komisji  zgodnie  z  teraz  obowiązującym
statutem jest wiceprzewodniczącym komisji.



Komisja musi się zatem na nowo ukonstytuować w swoim składzie, jak również ustalić
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji.
W projekcie uchwały proponuje się dotychczasowy skład komisji oraz dotychczasowych –
przewodniczącego  komisji  –  Andrzeja  Koca  oraz  zgodnie  z  nowym  statutem
wiceprzewodniczącego komisji – Andrzeja Surynta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  następnie  skład  komisji
z  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych  oraz  zatwierdzenia
przewodniczących  i  wiceprzewodniczących   stałych  komisji  Rady  Miasta  Ełku  w  części
dotyczącej Komisji Sportu i Rekreacji i zapytał czy są jakieś uwagi do proponowanego składu
komisji?
Członkowie komisji nie zgłosili uwag.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  proponowany
skład osobowy komisji oraz przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” zaopiniowali pozytywnie projekt
uchwały  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych  oraz  zatwierdzenia  przewodniczących
i  wiceprzewodniczących   stałych  komisji  Rady Miasta  Ełku w części  dotyczącej  Komisji
Sportu i Rekreacji.

Po  ukonstytuowaniu  się  komisji  dalsze  prowadzenie  obrad  przejął  Przewodniczący
Komisji Andrzej Koc.

Pkt. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 20.16 z dnia 21 czerwca 2016 roku  z ostatniego posiedzenia Komisji. 
   

Pkt. 4.  Informacja dotycząca przygotowania bazy sportowej i rekreacyjnej na terenie
miasta przed nowym rokiem szkolnym.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Konrad Siemienkiewicz powiedział, że
przekazał  członkom  Komisji  informację  dotyczącą  przygotowania  bazy  sportowej
i rekreacyjnej na terenie miasta przed nowym rokiem szkolnym – informacja w załączeniu
do protokółu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Michał Tyszkiewicz zwrócił się z następującymi pytaniami:
- w jakim stanie znajduje się obiekt w Szeligach?
- do kiedy będzie otwarty park linowy?
- hala  sportowa przy SP nr 5  – czy rozwiązano problem zadolenia pod parkietem i  czy
siłownia nie wymaga wkładu finansowego na naprawę lub wymianę sprzętu?

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – w lipcu byliśmy z wizytą w Szeligach. Od
lat ten obiekt wygląda tak samo. Hufiec ZHP wynajmujący ten obiekt wykonuje jedynie
prace pielęgnacyjne, koszenie trawy, zbieranie gałęzi. Jest on wykorzystywany jedynie w
sezonie letnim.

Jeśli chodzi o park linowy, planujemy utrzymać funkcjonowanie we wrześniu, natomiast
w  październiku,  jak  warunki  pogodowe  na  to  pozwolą,  ewentualnie  weekendowo.  

Natomiast hala sportowa tak jak każdy większy obiekt wymaga wkładu finansowego i
drobne prace remontowe są prowadzone. Jeśli chodzi o zadolenie, na razie nie będzie ono
naprawiane.  Temat  na bieżąco jest  monitorowany i  nie  jest  to  na tyle  uciążliwe,  by nie
można było korzystać z obiektu. Nie bardzo wiemy, jak podejść do tej naprawy, co znajduje
się pod spodem a nie chcemy rozbierać większego kawałka. Ponadto w okresie wakacyjnym
mieliśmy problemy kadrowe. Dużo pracy i środków finansowych zostało zaangażowanych
na plaży.

Siłownia  jest  eksploatowana  na  bieżąco.  Sprzęt  nie  jest  na  tyle  zużyty,  by  się  nie
nadawał do ćwiczeń. W szerszym kontekście tych potrzeb jest zawsze dużo, ale musimy
poddawać je pewnej gradacji ze względu na wysokość środków finansowych. 



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogusław Wisowaty – odnośnie obiektu w Szeligach
– może należałoby wystawić na sprzedaż w drodze przetargu.

Radny  Nikodem  Kemicer  –  w  Szeligach  można  byłoby  zrobić  taki  kemping
z  prawdziwego  zdarzenia,  który  mógłby  przynosić  dochody  i  zatrudnienie  znalazłoby
również parę osób. Nie ma w naszej okolicy takich obiektów.

 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie jesteśmy raczej za opcją sprzedaży tego
obiektu.  Może  należy  spróbować  wydzierżawić,  ale  pod  realizacje  jakiegoś  ciekawego
projektu. Pomyślimy przy następnym sezonie.

Radny Tomasz Przekop – w strukturze MOSiR jest wakat na stanowisku menadżera, czy
zostanie one zlikwidowany? Co z lodowiskiem przy stadionie?

Dyrektor  MOSiR Konrad Siemienkiewicz  –  jest  wakat  co  nie  oznacza,  że  są  środki
finansowe. Na razie w strukturze organizacyjnej to stanowisko pozostaje. Każdy ośrodek
sportu  ma  inna  strukturę  zatrudnienia.  W razie  potrzeb  wspomagamy się  pracownikami
z robót interwencyjnych.

Jeśli  chodzi  o  hale  przy  stadionie  i  lodowisko,  to  trwałość  projektu  kończy  się  na
przełomie  listopada/grudnia,  kiedy należy uruchomić  lodowisko.  W tym roku lodowisko
będzie zatem funkcjonowało z obecna halą. Mamy nadzieję, że w roku przyszłym uda się
nam wykonać modernizację.

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  przekazał  informacje  odnośnie
funkcjonowania  boisk  szkolnych  i  „Orlików”.  Placówki  szkolne  są  przygotowane  do
nowego roku szkolnego.
Komisja zapoznała się z przekazanymi informacjami.

Pkt  5. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu Barbara Dąbrowska omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2016-2027,  który
obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2016, 2017,2018 w tym:

1. W roku 2016 zwiększa się dochody o kwotę 415 977 zł, w tym:
-  dochody bieżące zwiększa się o kwotę 220 977 zł (część oświatowa subwencji ogólnej –
19 000 zł – dział 758 rozdział 75801, dotacje na projekt:  „Nowe Śródmieście Miasta Ełk –
wzór na rewitalizację” – 29 248 zł - dział 710 rozdział 71095, wpłaty z tytułu uczęszczania
dzieci do przedszkoli – 163 017 zł – dział  801 rozdział  80104, wpływy za korzystanie ze
środowiska – 9 112 zł – dział 900 rozdział 90019, wpłaty za usługi  usuwania azbestu – 600 zł
– dział 900 rozdział 90095),
 - dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 195 000 zł (dotacja z państwowego funduszu 
celowego na Inwestycję: „Budowa 3 boisk przy Szkole Podstawowej Nr 3”  – 195 000 zł -
dział 801, rozdział 80195),
2. Zwiększa się wydatki budżetu w roku 2016 o kwotę 727 976 zł, w tym:
- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 447 976 zł (w tym na: projekt - „Nowe Śródmieście
Miasta Ełk – wzór na rewitalizację” – 32 497 zł - dział 710 rozdział 71095, modernizację
systemów grzewczych lokali i budynków – dotacje – 39 112 zł – dział  900 rozdział 90019,
oświatę – dział  801 rozdział  80103, 80195, 80149, 80110 – 182 017 zł,  zieleń miejska –
75 000 zł – dział 900 rozdział 90004, ochronę zdrowia – szczepienia  i prowadzenie szkoły
rodzenia – 76 250 zł – dział 851 rozdział 85195, usuwanie azbestu  – wpłaty na rzecz związku
komunalnego – 600 zł – dział 900 rozdział 90095, wydatki bieżące MOSiR – 42 500 zł –
dział 926 rozdział 92604), 
- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 280 000 zł  (zwiększa się środki na: zieleń
miejska – 85 000 zł  –  dział  900 rozdział  90004,  drogi  gminne  – 413 920 zł  –  dział  600
rozdział  60016,   Adaptację  budynku  Ekoludków  –  realizacja  programu  Maluch  2016”  -
50 000 zł - dział 853, rozdział 85305, „Wykonanie kolektora deszczowego wraz 
z urządzeniami podczyszczającymi (separator i studnia osadowa) teren po byłym Lenpolu”  -
10 000 zł - dział 900, rozdział 90001, „Tworzenie infrastruktury do prac animacyjnych dzieci



i młodzieży w środowisku otwartym – „Mały sport na wielkich osiedlach”  - 15 000 zł - dział
851, rozdział 85154 oraz
- zmniejsza się środki na:  projekt „Farma Fotowoltaiczna w PNT w Ełku” – 250 000 zł -
dział 730, rozdział 73006, „Budowę pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę z zapleczem 
i trybunami” – 43 920 zł -  dział 926, rozdział 92695),  
3. Zwiększa się przychody budżetu 2016 o kwotę  311 999 zł z tytułu wolnych środków.
    Deficyt budżetu wyniesie 5 979 688 zł.
4. W związku z realizacją projektu „Nowe Śródmieście Miasta Ełk – wzór na rewitalizację”: 
    zwiększa się dochody 2017 r. o kwotę 145 710 zł i wydatki o kwotę 161 900 zł oraz 
    zmniejsza się dochody 2018 r., o kwotę 437 157 zł i wydatki o kwotę 658 200 zł.
    Kwota zwiększonych wydatków ze środków własnych w wysokości 16 190 zł w 2017 r. 
    zostanie sfinansowane z wolnych środków 2015 r.
5. Zwiększa się przychody budżetu 2017 o kwotę 16 190 zł z  tytułu wolnych środków.
II. W załączniku nr 2 dokonuje się zmian:
    - w planie realizacji przedsięwzięć w 2016 r.:
„Nowe Śródmieście  Miasta  Ełk – wzór na rewitalizację”  zwiększenie  wydatków o kwotę
32 497 zł, „Przebudowa ul. Słonecznej – I etap” – zwiększenie o kwotę 300 000 zł, 
 „Budowa ulic: Jesienna, Wiosenna, Letnia, Sportowa – zwiększenie o kwotę 230 000 zł,
   - w planie realizacji przedsięwzięć w 2017 i 2018 r. „Nowe Śródmieście Miasta Ełk –   
    wzór na rewitalizację” - łącznie w wydatkach majątkowych i bieżących zmniejsza się  
    plan o kwotę 496 300 zł. 

2)  Główny  specjalista  ds.  planowania  i  realizacji  budżetu  Barbara  Dąbrowska  omówiła
następnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2016 rok w części
merytorycznie dotyczącej prac komisji. Proponowane zmiany obejmują:
pkt. II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół
Inwestycji:
-. „Budowa 3 boisk przy Szkole Podstawowej Nr 3”    dział 801, rozdział 80195, § 6050
    Inwestycja otrzymała dofinansowanie Ministerstwa Sportu i Turystyki z Programu rozwoju

regionalnego infrastruktury sportowej 2016 i w związku z tym wprowadzenie do budżetu
środków  zewnętrznych  w  wysokości  195 000  PLN  oraz  zmniejszenie  wydatków  ze
środków własnych w kwocie 195 000 PLN.

-. „Budowa pełnowymiarowego boiska do gry w piłkę z zapleczem i trybunami” 
dział 926, rozdział 92695, § 6050

     Zmniejszenie  wydatków  ze  środków  własnych  o  kwotę  43  920  PLN  w  związku
z ustaleniem kosztów inwestycji.

-.  „Tworzenie  infrastruktury do prac animacyjnych dzieci  i  młodzieży  w środowisku
otwartym – „Mały sport na wielkich osiedlach”   dział 851, rozdział 85154, § 6050

     Zwiększenie wydatków ze środków własnych o kwotę 15 000 PLN z przeznaczeniem na
opracowanie projektu rozbudowy skateparku przy ul. Parkowej.

pkt.VII) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji,
Sportu i Kultury:
Zmianach w planie wydatków budżetowych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ełku –
dział  926  rozdział  92604  są  spowodowane  dostosowaniem  planu  do  aktualnych  potrzeb
jednostki (zwiększenie:  wpłat na PFRON, wydatków na rozszerzony zakres badania wody
basenowej  oraz  kosztów  szkoleń).  Kwota  42 500  zł  zostanie  pokryta  wolnymi  środkami
z 2015 r.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Ełku na lata 2016-2027.



Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2016
rok.

3)  Komisja  nie  opiniowała innych projektów uchwał z  porządku sesji  zaplanowanej  na 30
sierpnia 2016 roku.

Pkt. 6. Sprawy różne i wolne wnioski
 Wiceprzewodniczący  Komisji  Andrzej  Surynt  powiedział,  że  ma  pytanie  odnośnie

amfiteatru przy Ełckim Centrum Kultury. Czy nie można by pomyśleć o zamontowaniu na
trybunach krzesełek z oparciami i zadaszeniu?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański –  zobowiązani jesteśmy jeszcze do zachowania
trwałości projektu. Ponadto zakup krzesełek podobnych do tych na hali sportowej do spory
wydatek a zadaszenie to też spore pieniądze. Myśleliśmy o tym. Było nawet zapytanie o takie
zadaszenie. Możemy jeszcze dopytać.

Radny Tomasz Przekop – czy wszystkie stowarzyszenia piłkarskie znalazły miejsce na
treningi na stadionie MOSiR? Czy któryś klub zalega z płatnościami?

Dyrektor MOSiR Konrada Siemienkiewicz- kwotowo poprzedni sezon został zamknięty.
Na  stronie  internetowej  MOSiR  jest  dostępny  harmonogram korzystania  z  dwóch  boisk.
Jedyny problem to, że nie wszystkie kluby chcą trenować na sztucznej trawie.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Ewa Awramik  i  Przewodniczący  Komisji
Sportu i Rekreacji Andrzej Koc zaproponowali, by posiedzenia tychże komisji rozpoczynały
się od września o godz. 13-ej.
Członkowie Komisji przyjęli propozycje bez uwag.

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Komisji Andrzej Koc podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie Komisji o godz. 14.55.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:  Przewodniczący Komisji
Małgorzata Stachowiak

Andrzej Koc


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

